
Maasland, 5 maart 2019 
 
Aan het college van de gemeente Midden-Delfland 
 
Onderwerp: Herontwikkeling locatie vm gemeentehuis Maasland 
  Vragen op grond van RvO artikel 42 
 
Geacht college, 
 
Tijdens de (bewoners)informatiebijeenkomst van 4 maart jl. inzake centrumplan Maasland werd 
gemeld dat de brandweerkazerne buiten het ontwikkelgebied valt en te zijner tijd bij uitplaatsing 
vervangen kan worden door woningbouw. 
 
Dit zorgt voor versnippering van de ontwikkeling van dit gebied. Hiermee wordt een kans op een 
optimale invulling teniet gedaan. Een optimale invulling kan ons inziens bestaan uit het verplaatsen 
van de brandweerkazerne of nieuwbouw ter plaatse, binnen het ontwikkelgebied, in combinatie met 
woningen. 
Aan de vooravond van de start van de herontwikkeling heeft de fractie Mijn Partij vragen aan uw 
college: 
 
1 Welke redenen liggen er aan ten grondslag om de brandweerkazerne en het voorterrein 

buiten de ontwikkeling te laten? 
2 Gelden er eisen voor de locatie en inrichting van een brandweerkazerne? Zo ja, welke? 
3 Voldoet de huidige brandweerkazerne aan deze eisen?  
4 Welke beleidsuitgangspunten hanteert de Veiligheidsregio Haaglanden qua 

brandweervoorziening en financiering van huisvesting? 
5 Bij elders realiseren van een brandweerkazerne: Welke locaties in en rondom het dorp 

Maasland voldoen om een brandweerkazerne te realiseren?  
6 Laten de uitgangspunten/eisen qua brandbestrijding het toe dat het dorp Maasland zonder 

eigen brandweervoorziening toe kan? 
7 Wat is de mening van het college over een al dan niet eigen brandweervoorziening in het dorp 

Maasland? 
8 Heeft het college (al dan niet in samenwerking met de Veiligheidsregio Haaglanden) de 

mogelijkheden onderzocht om de brandweerkazerne op de huidige locatie te vernieuwen dan 
wel elders te huisvesten? Welke overwegingen hebben een rol gespeeld?  

9 Indien er nog geen overleg geweest is met de Veiligheidsregio, is het college bereid om alsnog 
in overleg te treden met de Veiligheidsregio om e.e.a. te bespreken? 

10 Welke instanties en personen maken op dit moment gebruik van de brandweerkazerne en 
andere ruimten? 

11 Indien er andere gebruikers zijn: Ziet het college mogelijkheden tot herhuisvesting van deze 
gebruikers?  

 
Met belangstelling wordt de beantwoording van de vragen tegemoet gezien. 
 
Frank van Lier namens 
 

 


